

Title (en)  
**MOUNTING TABLE.**

Title (de)  
**MONTAGETISCH.**

Title (fr)  
**TABLE DE MONTAGE.**

Publication  
**EP 0215939 A1 19870401 (EN)**

Application  
**EP 86902536 A 19860321**

Priority  
SE 8501511 A 19850327

Abstract (en)  
[origin: WO8605744A1] Mounting table which has a work surface for mounting printed originals on a carrier (1). The carrier is used as a mount for photographic reproduction in offset printing. According to the invention, the work surface is designed as a mounting panel (2) which is insertable in guide grooves (3) in frames (4, 5, 6, 7) which surround the work surface of the mounting table, and this mounting panel (2) is transparent and has visible, suitably etched lines (8) which mark determined formats, for example, A3-A8 format on the carrier (1). The mounting table is further designed to be used for a carrier (1) in the form of a translucent paper sheet with no pre-printing. The mounting of printed originals may thereby be simplified, cheapened, made quicker and less tiring.

Abstract (fr)  
Table de montage possédant une surface de travail permettant le montage d'originaux imprimés sur un support (1). Le support est utilisé en tant que monture pour la reproduction photographique dans l'impression offset. Selon l'invention, la surface de travail est conçue comme un panneau de montage (2) pouvant être introduit dans des rainures de guidage (3) dans des cadres (4, 5, 6, 7) qui entourent la surface de travail de la table de montage, le panneau de montage (2) étant transparent et possédant des lignes visibles gravées de manière appropriée (8) qui délimitent des formats déterminés, par exemple les formats A3-A8 sur le support (1). La table de montage est destinée en outre à être utilisée en combinaison avec un support (1) ayant la forme d'une feuille de papier translucide ne comportant pas d'impression préalable. L'invention permet par conséquent de rendre plus simple, plus rapide, moins coûteux et moins fatigant le montage d'originaux imprimés.

IPC 1-7  
**B41B 1/22**

IPC 8 full level  
**G03F 1/90** (2012.01)

CPC (source: EP)  
**G03F 1/90** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8605744A1

Designated contracting state (EPC)  
AT DE GB

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8605744 A1 19861009**; BE 905481 A 19870116; EP 0215939 A1 19870401; FI 864805 A0 19861126; FI 864805 A 19861126;  
SE 8501511 D0 19850327; SE 8501511 L 19860928

DOCDB simple family (application)  
**SE 8600126 W 19860321**; BE 217202 A 19860924; EP 86902536 A 19860321; FI 864805 A 19861126; SE 8501511 A 19850327